
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
LEVEKÅRSUTVALET 

 
 

Møtedato: 04.12.2017 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 09:00 - 11:30 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Magne Hestad AP Utvalsleiar 

Hege Eide Vik SP Nestleiar 

Anders Jin Risnes AP Medlem 

Anneli Vatle Lilletvedt H Medlem 

Brita Hesjedal Lunde AP Medlem 

Evelyn Boge SV Medlem 

Tom Charles Johnsen MDG Medlem 

  
 
Andre møtande: 
Kommunalsjef oppvekst Ann Kristin Bolstad 
Kommunalsjef helse og omsorg Solrun Hauglum 
Politisk sekretær Sølvi Legård 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
22/2017 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

23/2017 GODKJENNING AV MØTEBOK 

24/2017 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

25/2017 FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2018 - UTTALE FRÅ LEVEKÅRUTVALET 

 
 
 
  



    Vaksdal kommune 
 

 
22/2017: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
Levekårsutvalet  04.12.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
LEV - sak 22/2017 Vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
23/2017: GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
Levekårsutvalet  04.12.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
LEV - sak 23/2017 Vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
24/2017: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
      
Levekårsutvalet  04.12.2017 
      
Behandling: 
Utviklingsarbeid i helse og omsorg  
Orientering v/kommunalsjef helse og omsorg Solrun Hauglum 
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Det vart i møtet stilt spørsmål om Sveabrekko.  På bakgrunn av dette la Evelyn Boge, SV, fram 
følgjande forslag: 
Levekårsutvalet ber administrasjonen om å avklare status for bustadane i Sveabrekko til neste møte. 
- Kva type utleigebustad er leiligheitene i Sveabrekko? 
- Kva er kriteria for å få tildelt bustad i Sveabrekko? 
 
Framlegget frå Evelyn Boge vart samrøystes vedteke. 
 
LEV - sak 24/2017 Vedtak: 
 
Saka vart tatt til orientering med følgjande tillegg: 
 
Levekårsutvalet ber administrasjonen om å avklare status for bustadane i Sveabrekko til neste møte. 
- Kva type utleigebustad er leiligheitene i Sveabrekko? 
- Kva er kriteria for å få tildelt bustad i Sveabrekko? 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
      
 
25/2017: FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2018 - UTTALE FRÅ LEVEKÅRUTVALET 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Rådmannen legg saka fram utan framlegg til vedtak. 
 
 
Levekårsutvalet  04.12.2017 
 
Behandling: 
Framlegg frå Anneli Vatle Lilletvedt, H: 
Pleie-og omsorgstenesta har i mange år hatt store utfordringar med å halda sine budsjett. 
I 2017 var det eit overforbruk på totalt 13 mill. 
Levekårsutvalet oppmoda administrasjonen å utarbeida eit realistisk budsjett for eininga i komande 
år. Dette for å få meir forutsigleg økonomisk styring. 
 
Framlegg frå Magne Hestad, AP: 
Levekårsutvalet ber om å få budsjettet til uttale før behandlinga i formannskapet. 
 
Framlegg frå Evelyn Boge, SV: 
Levekårsutvalet ber administrasjonen førebu sak til handsaming i økonomiplan juni 2018 i høve mat i 
eigenregi på institusjon og til heimebuande eldre i Vaksdal kommune. 
 
Røysting: 
Det vart først røysta over om levekårsutvalet skal ta budsjettet til orientering - dette vart samrøystes 
vedteke 
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Det vart så røysta over dei innkomne framlegga: 
- Magne Hestad sitt framlegg vart samrøystes vedteke 
- Anneli Vatle Lilletvedt sitt framlegg vart vedteke mot 2 røyster (Magne Hestad, AP og  

Hege Eide Vik, SP) 
- Evelyn Boge sitt framlegg vart samrøystes vedteke 
 
LEV - sak 25/2017 Vedtak: 
 
Levekårsutvalet tek budsjettframlegget til orientering med følgjande tillegg: 
 

 Levekårsutvalet ber om å få budsjettet til uttale før behandlinga i formannskapet 

 Pleie-og omsorgstenesta har i mange år hatt store utfordringar med å halda sine budsjett. 
I 2017 var det eit overforbruk på totalt 13 mill. 
Levekårsutvalet oppmoda administrasjonen å utarbeida eit realistisk budsjett for eininga i 
komande år. Dette for å få meir forutsigleg økonomisk styring. 

 Levekårsutvalet ber administrasjonen førebu sak til handsaming i økonomiplan juni 2018 i høve 
mat i eigenregi på institusjon og til heimebuande eldre i Vaksdal kommune. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 
SPØRSMÅL 
 
Anneli Vatle Lilletvedt 
Om problem med å få tildelt hjelpemiddel som ein treng 
Kommunalsjef oppvekst svarte 
 
Tom Charles Johnsen 
Om nedlegging av båtruta i Osterfjorden 
Leiaren svarte 
 
 
Møtet vart avslutta med besøk i Dale barnehage 
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